



## نموذج محتويات السيرة الذاتية لأعضاء هيئة التدريس في الجامعة

البيانات باللغة الإنجليزية		البيانات باللغة العربية	
<b>Personal Information</b>	Name: Nabil Abdallh Abbas Almotawkel Academic Degree: Phd Specialty: MIS and SMD Faculty: Management Department: Management Information Systems E-mail: <a href="mailto:d.nabil2045@gmail.com">d.nabil2045@gmail.com</a> , <a href="mailto:mgmtsci.naa@bamu.ac.in">mgmtsci.naa@bamu.ac.in</a>	الاسم: نبيل عبدالله عباس المتوكل الدرجة العلمية: دكتوراه التخصص الدقيق: إدارة نظم معلومات واستراتيجية قرارات ادارية الكلية: الادارة القسم العلمي: إدارة نظم معلومات الايميل: <a href="mailto:d.nabil2045@gmail.com">d.nabil2045@gmail.com</a> , <a href="mailto:mgmtsci.naa@bamu.ac.in">mgmtsci.naa@bamu.ac.in</a>	<b>المعلومات الشخصية</b>
<b>Education</b>	1- Bachelor of Computer and Software Engineering 2- Master of Public Administration 3- Master of Computer Applications 4- Doctorate in Management - Management Information Systems	١- بكالوريوس هندسة حاسوبات وبرمجيات ٢- ماجستير إدارة عامه ٣- ماجستير تطبيقات حاسوبية ٤- دكتوراه إدارة – نظم معلومات ادارية	<b>التعليم</b>
<b>Personal Skills</b>	1- Decision Making - Ability to analyze and make strategic decisions in the fields of management and information technology. 2- Effective Communication - Ability to communicate effectively in the fields of teaching and guidance 3- Analytical Thinking - Analytical skills in the fields of information systems and management 4- Education and Guidance - Experience in teaching various subjects including information systems, cloud computing, and cybercrime. 5- Time Management - Ability to organize time and work	١- اتخاذ القرارات - القدرة على التحليل واتخاذ قرارات استراتيجية في مجالات الإدارة وتكنولوجيا المعلومات. ٢- التواصل الفعال - القدرة على التواصل الفعال في مجالات التدريس والإرشاد ٣- التفكير التحليلي - مهارات تحليلية في مجالات نظم المعلومات والإدارة ٤- التعليم والإرشاد - خبرة في تدريس موضوع مختلفة تشمل نظم المعلومات، الحوسبة السحابية، والجريمة الإلكترونية. ٥- إدارة الوقت - القدرة على تنظيم الوقت والعمل	<b>المهارات الشخصية</b>



	on several academic and training projects simultaneously. 6- Dealing with Technology - Skills in dealing with computerized information systems to improve the efficiency of administrative work.	على عدة مشاريع أكاديمية وتدريبية في آن واحد. ٦- التعامل مع التكنولوجيا - مهارات في التعامل مع نظم المعلومات المحوسبة لتحسين كفاءة العمل الإداري.	
Professional Experiences:	1- Ministry of Planning and International Cooperation - Computer Department 2- Tax Authority - Planning Department 3- Central Organization for Control and Accounting - Information Center 4- Teaching Sana'a University 2023 - 2024 5- Teaching Emirates International University 2024	١- وزارة التخطيط والتعاون الدولي - إدارة الحاسوب ٢- مصلحة الضرائب - إدارة التخطيط ٣- الجهاز المركزي للرقابة والمحاسبة - مركز المعلومات ٤- التدريس جامعة صنعاء ٢٠٢٣ - ٢٠٢٤ ٥- التدريس الجامعة الإماراتية الدولية ٢٠٢٤	الخبرات المهنية والاكاديمية
Projects	1- Electronic Crime Book 2- Information Systems Management Book - In Progress 3- Information Security Book - In Progress	١- كتاب الجريمة الالكترونية ٢- كتاب إدارة نظم المعلومات - قيد العمل ٣- كتاب امنية المعلومات - قيد العمل	المشاريع المنجزة
Professional Affiliations	Engineers Syndicate - Iraq	نقابة المهندسين - العراق	الانتماءات المهنية
Training Courses	CCNA Network + MCSA COBIT	CCNA Network + MCSA COBIT	الدورات التدريبية
Scientific Activities and Conferences	1- Inclusive growth and sustainable development – emerging trends and challenges (Dr. Babasaheb Ambdekar Marathwada University, Aurangabad, India)	١- النمو الشامل والتنمية المستدامة – الاتجاهات والتحديات الناشئة (جامعة الدكتور بابا ساهيب أمبديكار ماراثوا، أورانجاباد، الهند) ٢- اليوغا وإدارة الإجهاد (كلية أنوكوشراو توب، جالنا، الهند)	الأنشطة ومؤتمرات العلمية



	<p>2- Yoga and stress management (Ankushrao Tope College, Jalna, India)</p> <p>3- Contemporary issues in business management (Sikkim Manipal University, Sikkim, India)</p>	<p>٣- القضايا المعاصرة في إدارة الأعمال (جامعة سيكيم مانبيال، سيكيم، الهند)</p>	
Publications	<p>1- The impact of computerized information systems on internal auditing and control (an applied study on the Central Organization for Control and Accounting - Yemen)</p> <p>2- An analytical comparison of the efficiency of the performance of the administrative system of e-government in Arab countries</p> <p>3- The impact of information systems on the management of health care and diagnostic services</p> <p>4- The impact of artificial intelligence on the efficiency of human resources management</p>	<p>١- اثر نظم المعلومات المحوسبة على المراجعة والرقابة الداخلية (دراسة تطبيقية على الجهاز центральный для контроля и аудита - Йемен)</p> <p>٢- مقارنة تحليلية لكفاءة أداء النظام الإداري للحكومة الإلكترونية في الدول العربية</p> <p>٣- تأثير نظم المعلومات على إدارة الرعاية الصحية والخدمات التشخيصية</p> <p>٤- تأثير الذكاء الاصطناعي على كفاءة إدارة الموارد البشرية</p>	الأبحاث المنشورة